



DATENBLATT / DATA SHEET

CP 15

Beschreibung:




ADDENSEO CP 15 ist eine hochwertige aus PTFE/Kohle geflochtene Hybridfaserpackung mit Zebra Version.

Description:

ADDENSEO CP 15 is a high-quality PTFE/Carbon Hybrid fiber packing in zebra version.



Technische Daten / Technical Data – CP 15

Anwendungsbereich Application Area	Pumpen Pump 	Kolben Piston 	Ventil Valve 
Temperature	-100°C – 280°C		
p – Max (bar)	25		160
pH - Area	0 - 14		
V (m/s)	20	-	-
g/cm³	~1,65		

Notizen / Notes:

www.addenseo.com
info@addenseo.com

Eigenschaften:

Sehr gute Gleiteigenschaft durch die PTFE / Kohle Kombiflechtung. Die Materialkombination bleibt auch nach längerem Einsatz flexibel und elastisch. CP 15 hat lange Standzeiten und eignet sich hervorragend bei hohen Drücken und chemischen Medien. Sie ist formstabil. Als Standardpackung bestens einsetzbar.

Properties:

Excellent sliding properties thanks to the PTFE / carbon braiding combination. The material combination remains flexible and elastic even after a long period of use. CP 15 has a long service life and is ideal for high pressures and chemical media. It is dimensionally stable. Can be used as a standard packing.

Anwendung:

Vorgesehen zum Einsatz in verschiedenen Industriezweigen. Überall wo elastizität, flexibilität und wellenschonende Einsätze von Bedeutung sind. CP 15 ist universell einsetzbar und leicht zu montieren. Unsere CP 15 hat gute Einlaufeigenschaften bei der Inbetriebnahme.

Application:

Designed for use in various industries. Wherever elasticity, flexibility and shaft-protecting inserts are important. CP 15 can be used universally and is easy to assemble. Our CP 15 has good running-in properties during commissioning.